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w sprawie: współuczestniczenia Zarządu Województwa Mazowieckiego             
w organizacji Air Show. 

 
 

Zwracamy się do Zarządu Województwa za pośrednictwem Pana 
Marszałka o współuczestnictwie w organizacji tegorocznej edycji Air Show, 
które odbędzie się 29 i 30 sierpnia na radomskim lotnisku Sadków. Warunkiem 
odbycia się pokazów, postanowionym przez Dowództwo Sił Powietrznych,    
jest współfinansowanie przez Gminę Miasta Radomia w wysokości do 2 mln zł. 
W budŜecie nie mamy zaplanowanych środków na ten cel i jedyną moŜliwością 
byłoby zrezygnowanie z części zaplanowanych inwestycji. Jednak uwaŜamy,    
iŜ mogłaby być to międzynarodowa promocja nie tylko Radomia, lecz całego 
województwa mazowieckiego. Poza tym większa część widzów to właśnie 
mieszkańcy naszego województwa. 

W związku z tym przy wspólnym pokryciu niezbędnych środków 
podtrzymalibyśmy wieloletnią tradycję największych pokazów lotniczych w tej 
części Europy.    

 
 
 
      Przewodniczący Rady Miejskiej 
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